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Raadsadviescommissie Algemene Bestuurlijke 
Aangelegenheden 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Verslag van de vergadering de dato 26 juni 2017 
 
Aanwezig  
Voorzitter: B. Rooding-Eurlings 
Griffier: J. Pluijmen 
Leden:  B. Hardij(AB), H. Trimbos(VVD), M. Knubben(CDA), C. Fulmer-Bouwens(PGP) en  

A. Hidding(D66) 

College: burgemeester J. Schrijen en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M.  

  Bongarts  
Directie:  C. Buijtendijk 
Ambtenaren: R. Linkens, M. Vrösch en J. D’Elfont(deels) 
 

Afwezig  --- 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Zij heet de 
aanwezigen van harte welkom en meldt 
aanwezigheid conform bovenstaand overzicht. 

2. Spreekrecht Burgers 
 

Er heeft zich niemand aangemeld voor het 
spreekrecht. 

3. Vaststelling van de agenda / 
aanmelden punten voor de rondvraag 

Er wordt voorgesteld de agenda als volgt te wijzigen: 

 Raadsinformatiebulletin (25) evaluatie TV 

programma WIJ Limburg te behandelen als 

agendapunt 7.f. 

De gewijzigde agenda wordt vastgesteld.  

Voor de rondvraag zijn geen vragen aangemeld.  

4. Vaststellen van het verslag van de 
vergadering de dato 15 mei 2017 

Er zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen naar 
aanleiding van het conceptverslag. Het verslag wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

5. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs 

geplaatst. De commissie neemt de actielijst voor 

kennisgeving aan. 

6. Integraal Veiligheidsplan Mevrouw K. Mintzis (adviesbureau BMC) verzorgt een 
toelichting. 
Inbreng leden M. Knubben en H. Trimbos. 
Beantwoording mevrouw K. Mintzis: 

 De opzet van het rapport van BMC is niet alleen 
tot stand gekomen op basis van de enquête. Het 
rapport is onder andere gebaseerd op de 
interviews en op een veelheid aan documenten 
die zijn geraadpleegd. Desgewenst kan BMC een 
overzicht aanreiken van de personen met wie de 
interviews zijn gehouden.  

 De inwoners zijn erbij betrokken via Bureau 
Burgerkracht. Bureau Burgerkracht heeft een 
inventarisatie gedaan en de uitkomsten gedeeld 
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met BMC.  

 Eventuele opschaling naar ‘Top X’ Veiligheidshuis 
Maastricht-Heuvelland heeft betrekking op de 
persoonsgebonden aanpak. De persoonsgebonden 
aanpak loopt via het Veiligheidshuis, het betreft 
individuen die zich onderscheiden door 
bijvoorbeeld hun gedrag zoals veelplegers of 
mensen die in relatie worden gebracht met 
criminaliteit. 

 De rapportcijfers accenten veiligheidsbeeld 
hebben betrekking op subjectieve veiligheid. 

 De politie heeft een hele actieve rol, het gaat om 
het samenspel van betrokkenen.  

 De commissie wordt uitgenodigd mee te denken 
over aanvullingen op de getoonde sheets. 

  
Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 Het rapport is mede tot stand gekomen op basis 
van enquêtering en interviews met de politie. 
Het RIEC zit volledig in de kolom van justitie, 
politie, belastingdienst, etc. daar komen allerlei 
expertises samen. 

 De politie krijgt steeds meer te maken met zware 
criminaliteit, maar daar waar men de politie 
nodig heeft mag men er een beroep op doen.  

 Per een aantal weken vindt er regulier overleg 
plaats met de politie waarbij gedacht kan worden  
aan overlast jeugd en allerlei lopende zaken. 

 Het klopt niet dat men op drukke momenten om 
0.30 uur niet kan rekenen op de politie. Op 
vrijdag en zaterdag is de politie zeker tot 3.00 
uur aanwezig, zelfs met een groter aantal 
mensen dan waar men gezien het inwoneraantal 
recht op heeft. Indien nodig wordt het aantal van 
6 mensen opgeschaald naar 8, 10 of 12, maar die 
moeten dan wel van iets verder komen. Als er 
nog meer mensen nodig zijn dan duurt het langer 
voordat men aanwezig is. 

 De capaciteit van de wijkagenten is gebaseerd op 
de nationale capaciteit. Echter wat betreft de 
zware criminaliteit zou voor Limburg de 
internationale ligging eigenlijk veel zwaarder 
mee moeten kunnen wegen. Daar zijn alle 
Limburgse burgemeesters het over eens en dit is 
recentelijk ook naar voren gebracht.  

 In Heuvellanddistrict is er een verdeling naar 
eenheden. Valkenburg heeft een aparte OOV-
dienst voor de uitgaansdagen. Grote 
evenementen worden goed voorbereid met de 
politie. De politie neemt een deel op zich en 
verder moet de gemeente dat zelf invullen. 
Uiteraard gebeurt dit in goede samenspraak. 

 Omdat de wijkagenten hun wijk kennen worden 
zij er eveneens bij betrokken, ze worden 
ingeroosterd volgens een schema. Hulpverleners 
moeten 7 dagen per week 24 uur per dag 
inzetbaar zijn en dat wordt ingevuld door de 
mensen die beschikbaar zijn. 

 De planning is weergegeven op sheet 4 van de 
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presentatie. De huidige bijeenkomst is bedoeld 
om vanuit deze commissie nog input van de raad 
te verkrijgen over hetgeen er komende periode 
moet gebeuren met oog op herschikking 
prioriteiten. Vervolgens is het opstellen van het 
plan aan de orde en de burgemeester hoopt dat 
men eind september zover is dat kan worden 
gestart met het opstellen van een 
uitvoeringsplan. Beleid is mooi, maar het gaat 
erom wat men ermee wil doen. 

 Op sheets 3 zijn 5 veiligheidsvelden weergegeven 
en op sheet 11 staan de 3 hoofdprioriteiten die 
de komende jaren extra aandacht krijgen en de 
strategische thema’s. 

 Rondom de overlastsituatie van de jeugd in 
Broekhem-Noord wordt gekeken of er op het 
schoolplein sprake is van softdrugs of andere 
drugs. 

 De sheets worden in iBabs geplaatst. De 
burgemeester vraagt de fracties hun input over 
ongeveer 3 weken aan te leveren. Omdat de 
prioriteitenlijst er goed uitziet, moet dit volgens 
hem lukken.  

Aanvullend: aan de raad is 30- 6 per mail gevraagd 
uiterlijk 18 juli hierop reactie te geven via de 
griffie. 
 
Aanvullende beantwoording mevrouw K. Mintzis: 

 Jeugd is niet in de eerst rij van 3 prioriteiten 
opgenomen, omdat het op dit moment vrij 
beheersbaar lijkt en zich beperkt rondom de 
VMBO-school. 

 De opmerking van lid H. Trimbos dat er geluiden 
zijn waaruit blijkt dat de overlast groter is dan 
hetgeen waar BMC van uitgaat wordt 
meegenomen. 

 
De voorzitter dankt mevrouw Mintzis voor haar 
inbreng. 

7. Bespreekpunten:  

7.a Raadsinformatiebulletin (18) World 

Cycling Centre Valkenburg 

Inbreng leden M. Knubben en A. Hidding. 
Beantwoording L. Bongarts: 

 Voor de 1e fase van het onderzoek heeft de raad 
destijds € 50.000,00 beschikbaar gesteld, die 1e 
fase is volledig afgerond. Er zijn tekeningen en 
een boekwerk gemaakt en de raad is middels een 
presentatie op de hoogte gesteld. 

 Vervolgens ging fase 2 in. De bedrijvengelden 
zijn bij elkaar gelegd, de gemeente heeft – 
behalve een LED-bijdrage - geen financiële 
bijdrage geleverd. Van dat geld is nog iets over 
maar dat bedrag vloeit waarschijnlijk terug naar 
de LED. 

 Ten aanzien van de locatie kop Cauberg lopen er 
op dit moment geen concrete vragen vanuit de 
markt. Deze plek was ooit bestemd voor een 
hotel, maar dat ging niet door. Daarna is de plek 
bestemd voor het Technodrome. Hier en daar 
zijn er wat ideeën van grotere partijen, maar 
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vanwege Holland Casino, Thermae 2000 en 
Landal Green Park gaat het college daar redelijk 
behoedzaam mee om. Dus als men in oplossingen 
denkt door de grond te verkopen, moet dit in het 
concept passen van de grote bedrijven die ter 
plekke zitten. Op dit moment zijn er geen 
concrete activiteiten. 

7.b Tussenevaluatie preventie en 

handhavingsplan Jeugd, Alcohol en 

Omgeving 

Er zijn geen nadere vragen of opmerkingen gemaakt 
naar aanleiding van de tussenevaluatie. 

7.c Schrijven (44) gemeente Nuth inzake 

stand van zaken behandeling 

zienswijzen en vaststelling 

herindelingsadvies 

Inbreng leden B. Hardij, C. Fulmer-Bouwens en  
M. Knubben. 
De voorzitter concludeert n.a. v. vraag naar verdere 
gang van zaken dat er vanuit de raad geen 
aanvullende actie wordt ondernomen.  
Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 Op pagina 23-24 heeft men kunnen zien hoe op 
de zienswijze wordt gereageerd. Op deze wijze is 
dit verhaal ook naar de Staten gegaan.  

 Vraag is of de gemeente Valkenburg aan de Geul 
iets naar Provinciale Staten had moeten doen. 
Echter, gelet op allerlei discussies die lopen kan 
men ook zeggen eerst de eigen discussie te 
voeren. De raad wil eigenlijk zo snel mogelijk de 
procedure van een kroonbenoemde burgemeester 
doorzetten. Dit is hetgeen de burgemeester zal 
vragen zodra de opdrachtformulering klaar is en 
die is zo goed als klaar. Conform afspraak wordt 
de conceptformulering nog met gedeputeerde 
Koopmans besproken.  

 De werkgroep (bestaande uit de fractievoor-
zitters, wethouder Dauven, burgemeester, 
gemeentesecretaris, griffier en Bart Mennens)  
hoopt dat het mogelijk is de conceptformulering 
aan de raad voor te leggen tijdens de 
raadsvergadering van 10 juli a.s.  

 Indien de raad zich kan vinden in de 
conceptformulering is dat het moment waarop de 
burgemeester de 1e keer de vraag kan stellen hoe 
men verder wil gaan. Waarschijnlijk zal het 
antwoord zijn dat men een onderzoek wil doen 
en dat dit 3 maanden in beslag neemt. Als het 
een beetje meezit, zou dit kunnen betekenen dat 
hetgeen in het tijdschema is afgesproken, 
oktober haalbaar is.  

 Volgens de burgemeester is de kroonbenoemde 
burgemeester voor de raad hét symbool voor de 
absolute zelfstandigheid voor de komende 10 
jaar.  

 Het grote probleem is dat er in Zuid-Limburg niet 
gekozen is voor een streeksgewijze herindeling. 
Want bij een streeksgewijze herindelingsoperatie 
is men iets gemakkelijker in het afsplitsen van 
delen van gemeenten. Als voorbeeld wijst de 
burgemeester op de procedure die ongeveer 8 
jaar gelden in Noord-Limburg is doorlopen. 

 Nu men in Zuid-Limburg met 3 gemeenten bezig 
is, waar de gemeente Valkenburg aan de Geul 
niet echt betrokken is, worden voorstellen vanuit 
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de gemeente Valkenburg aan de Geul al snel 
afgekapt. Uiteraard kan de gemeente uitspreken 
dat men er wel bij betrokken wil worden, maar 
dan loopt men weer andere risico’s. 

 Alle partijen verzekeren nog steeds dat er geen 
sprake is van een aanvechting, om een ferme 
hand naar Valkenburg uit te steken. 

7.d Stand van zaken samenwerking 
 

Mededeling burgemeester J. Schrijen: 

 Zoals bij agendapunt 7.c is aangegeven zit men in 
de eindfase van de opdrachtverlening. 

 De werkgroep koerst erop een en ander op 10 juli 
a.s. mee te nemen. Omdat de opdracht dan goed 
is voorbereid door de hoofdspelers, zal het 
agendapunt met een korte discussie meegenomen 
kunnen worden waarna de opdracht kan worden 
uitgezet. 

Reactie lid H. Trimbos. 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 Binnen het aansluitende presidium wordt bepaald 
hoe de fractievoorzitters de fracties kunnen 
informeren, zodat men voldoende tijd heeft zich 
voor te bereiden op de raadsvergadering van 10 
juli a.s. 

7.e Stand van zaken Agenda Valkenburg 
 

Mededeling burgemeester J. Schrijen: 

 Ontwikkelingen rondom het Leeuwterrein: Er is 
afgesproken dat de projectontwikkelaar in juni 
stukken zal aanleveren. Volgende week is er een 
overleg met de stuurgroep (daar  is de 
gedeputeerde bij aanwezig) en de 
projectontwikkelaar om te bekijken hoe ver men 
is.  

 Croix de Bourgogne: Dit loopt: de ambtelijke 
adviezen voor de omgevingsvergunning worden 
aan het college voorgelegd. Vervolgens gaat de 
inspraaktermijn in. Aandachtspunt is dat deze 
termijn niet moet ingaan in de vakantieperiode. 
Als de termijn wel ingaat in het begin van de 
vakantie, dient de termijn opgerekt te worden. 
Of dit juridisch gezien mogelijk is de termijn op 
te rekken weet de burgemeester niet, maar 
richting de inwoners zou dit wel netjes zijn. 
 

Reactie leden C. Fulmer-Bouwens, M. Knubben en  
H. Trimbos. 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 Communicatie richting de inwoners:  
 De heer J. Bauer voert gesprekken namens de 

gemeente.  
 Verder is de initiatiefnemer nadrukkelijk 

gevraagd richting de omgeving zo snel 
mogelijk duidelijkheid te verschaffen, de 
zaken zo goed mogelijk neer te zetten, te 
laten zien wat men doet, wat de planning is, 
hoe rekening wordt gehouden met de 
omgeving, hoe men de overlast zo veel 
mogelijk voorkomt, etc. Maar hoe de 
initiatiefnemer dit wil doen weet de 
burgemeester niet. Hij kan zich voorstellen 
dat sommige zaken worden gedeeld via 
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informatieavonden en andere zaken 
groepsgewijs en misschien zelfs individueel.  

 De burgemeester zegt toe dit na te vragen bij 
de initiatiefnemer. 

 

 Coördinatieregeling:  
 De omgevingsvergunning zou verleend kunnen 

worden op basis van adviezen die beschikbaar 
zijn - de burgemeester kent deze adviezen 
niet - en op basis van het bestemmingsplan. 
Hier worden de plannen aan getoetst en 
ontstaat er een hard plan.  

 Destijds heeft de raad iets gezegd waarvan 
nu wordt vastgesteld dat als iemand met een 
definitief plan komt en zegt dat men gebruik 
wil maken van de coördinatieregeling, de 
gemeente al in een stramien zit.  

 Of de regels zijn gevolgd kan de 
burgemeester niet beoordelen; dat wordt 
gecontroleerd. 

 Santa’s Village heeft de burgemeester op een 
lijstje staan. 

7.f Raadsinformatiebulletin (25) Evaluatie 
TV programma WIJ Limburg Valkenburg  

Inbreng leden H. Trimbos en M. Knubben. 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 Er wordt uitgegaan van 6 uitzendingen ad  
€ 950,00.  

 Er wordt gekeken of er actuele thema’s zijn, die 
kunnen niet vooraf gepland worden maar zullen 
eens in de 2 maanden voorkomen.  

 Als burgemeester kan hij voorstellen rondom de 
verkiezingen iets te programmeren, zodat de 
mensen worden opgeroepen gaan stemmen. Ook 
kan het belangrijk zijn dat mensen zich opgeven 
bij groeperingen c.q. lijsten om als kandidaat 
actief aan de verkiezingen deel te nemen. 

 Een ander voorstel kan zijn om iets rondom de 
integrale veiligheid te doen of ten aanzien van de 
vrijwilligers bij de brandweer. 

 Verder kunnen niet politieke actuele thema’s 
aandacht krijgen. Met andere woorden, zonder 
dat lokale politici daar een rol bij spelen. 

 Omroep Valkenburg houdt een soort 
eindverantwoordelijkheid, dit heeft te maken 
met hun statuut als openbare omroep. Toetsing 
vindt plaats door het secretariaat van de media. 
Kortom, men moet bepaalde tijden invullen met 
dit soort zaken.  

 De gemeente kan de eindverantwoordelijkheid 
niet op zich nemen als de lokale omroep met 
overheidsgeld gefinancierd wordt. 

 Ten aanzien van de capaciteit van de afdeling 
communicatie werd terecht geconstateerd dat 
het slechts 1 (hartwerkende) fte betreft. Er zijn 
grenzen aan hetgeen men van mensen mag 
vragen. Rondom grote projecten worden ook 
externen ingezet, zoals de heer J. Bauer. 

8. Gewestelijke aangelegenheden Mededeling burgemeester J. Schrijen: 

 Rondom de gemeente Maastricht, Meerssen, 
Eijsden-Margraten, Gulpen-Wittem, Vaals en 
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Valkenburg aan de Geul heeft op 15 juni jl. een 
overleg plaatsgevonden.  
 Tijdens dat overleg is de stand van zaken 

rondom de thema’s die binnen het 
Heuvelland spelen doorgenomen. 

 Daarnaast heeft men elkaar geïnformeerd 
over de bestuurlijke ontwikkelingen.  

 De Lijn-50 gemeenten hebben een 
gemeenschappelijke agenda die zich richt op 
tactische operationele vraagstukken. Rondom 
de omgevingswet hebben deze gemeenten 
het idee een procesdocument vast te stellen, 
elkaar te versterken en krachtig te zijn in de 
richting van Parkstad. De Lijn-50 gemeenten 
hebben uitgesproken dat het hen ook gaat 
om de strategische verbindingen met 
Maastricht. Dit betreft onder andere de 
wegen en het openbaar vervoer.  

 Vanuit de gemeente Valkenburg aan de Geul 
heeft de burgemeester aangegeven, dat men 
bezig is de onderzoeksopdracht te 
formuleren. En dat hij - zodra het concept op 
tafel ligt - met alle voornoemde gemeenten 
afzonderlijke een afspraak zal maken.  

 Vanuit de gemeente Meerssen is gezegd dat 
het onderzoek aan Berenschot is gegund. Dat 
onderzoek loopt en zal eind 2017 klaar zijn. 

 Het onderzoek vanuit de gemeente 
Maastricht is in juli klaar. 

 Tegelijk met het onderzoek in de gemeente 
Maastricht loopt ook een onderzoek in de 
gemeente Sittard-Geleen. Dit onderzoek 
wordt eveneens vanuit BMC georganiseerd. 

 Toen hebben de aanwezigen gezegd dat het 
mooi zou zijn als men – los van de structuur – 
met elkaar de discussie zou kunnen voeren 
welke taken de gemeenten hebben en welke 
schalen daarbij horen. Want sommige zaken 
moet men dicht bij de woongemeen-
schappen houden en ander zaken kunnen op 
(Zuid)-Limburgs of sub regionaal niveau 
geregeld worden. Met andere woorden 
binnen het Heuvelland, Maastricht, Sittard-
Geleen en Parkstad. Zuid-Limburg is een 
grote arbeidsmarkt en door de mobiliteit van 
de mensen vormt dit geen probleem.  
Het beheer van de openbare ruimte is een 
heel ander verhaal. Dit geldt ook voor het 
evenementenbeleid. Dit soort zaken moeten 
dicht bij de mensen blijven.  
Als het gaat om professionalisering kan men 
kijken hoe dat voor een stukje in 
gezamenlijkheid kan gebeuren. Kortom, dit 
soort discussies wil men met elkaar voeren. 

 Verder is gesproken over het shared service 
center voor de gemeenten Maastricht, 
Parkstad, Heerlen en Sittard-Geleen. De 
gemeente Valkenburg aan de Geul zou daar 
de personele administratie etc. aan toe 
vertrouwen. De gemeente Maastricht voert 
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nog een discussie met de raad naar 
aanleiding van adviezen van de OR. De 
gemeenten Heerlen en Sittard-Geleen 
hebben akkoord gegeven en in Maastricht 
moet de raad nog tot een finaal besluit 
komen. 

 Men gaat ervan uit dat het shared service center 
op zijn minst nog een jaar opschuift.  

9. Rondvraag Voor de rondvraag zijn geen vragen aangemeld. 

10. Sluiting 
 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter 
rond 20.15 uur de vergadering. Zij dankt de 
aanwezigen voor hun inbreng. 

 
 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissies Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden op 

18 september 2017. 

 

 

B. Rooding-Eurlings,      J.W.L. Pluijmen, 

voorzitter         griffier 

 


